
 

Jaarverslag Energie Coöperatie NoordseVeld 2024    

Het jaar 2024 was in veel  opzichten een herstart. De samenstelling van het bestuur en medewerkers 

kende een belangrijk verloop en veel energie kostte het herstel van het zonnepark HALO. Het verslag 

dat volgt richt zich, in het kort, op de projecten en activiteiten die de coöperatie in dit jaar 

ondernam. 

Zonneprojecten 

- Halo:  Er is hard gewerkt om de schade te repareren, ook door eigen vrijwilligers, er is extra 

beveiliging aangebracht, met NATO-prikkeldraad en camera’s, er is opnieuw onderhandeld 

met installateurs en verzekeraars en de rust was hersteld aan het eind van dit jaar. De NAM 

heeft een bijdrage geleverd voor onze onkosten voor beveiliging. 

- Nor:  Het bestuur van ECN en dat van NoR hebben overlegd over het perspectief, met als 

opties overname van de helft van de panelen door het zwembad, medegebruik door 

naburige sauna, en wellicht opheffing van NoR, met al dan niet steun gemeente. 

- Zon op Dak:  Van de ruim tien daken die gevonden zijn is er aanvankelijk met een drietal 

dakeigenaren gepraat. Door terugtrekking van sommige eigenaren, maar vooral door te 

krappe business cases, mede door financieel verlies bij Halo, is besloten voorlopig niet door 

te gaan met zonnedaken, ook niet bij de PLUS in Norg en het grote dak in Veenhuizen. 

- Zuidvelde:  Het bestuur heeft veel energie besteed aan het achterhalen van de 

overeenkomsten, heeft op verschillende momenten met projectontwikkelaars en gemeente 

overlegd en kon aan het eind van het jaar nog niet met voldoende inzicht en vertrouwen tot 

een besluit al dan niet door te gaan. Naast de wens lokaal eigendom en participatie 

(gebiedsfonds) vorm te geven, was er ook zorg voor financiële consequenties bij deelname. 

Het bestuur heeft inmiddels een externe adviseur ingeschakeld om zich van advies te laten  

voorzien in deze fase van de gesprekken. 

 

Buurtprojecten 

- Energieke Buurten:  De oorspronkelijke buurten hebben veel activiteiten georganiseerd en er 

is besloten met nieuwe buurten, naast Kortland, Norg en Roderwolde, ook in Nieuw Roden 

en Vijfde Verloting te starten. Veenhuizen heeft, in contact met ons, haar eigen coöperatie 

“Koloniekracht” opgericht. De buurtprocesbegeleider is actief ingezet bij diverse 

Energiemarkten in Peize, Norg, Nieuw Roden . In de bibliotheek “Roden Centraal” is een 

algemene ‘bespaarmarkt’ gepland en voor alle initiatieven in buurten, wijken en straten is 

samen met NMFDrenthe een avond gepland. 

 



- Scans:  Er was véél belangstelling voor warmtescans, energiecoaches en adviseurs. Tegen het 

eind van het jaar zijn er ruim 100 warmtescans aangevraagd en 40 coach-bezoeken. We 

zullen cursussen moeten opzetten om extra krachten te werven. (inmiddels 180 scans 

uitgevoerd van oktober ‘24 tot in maart 2025) 

Bestuursagenda 

- Werkgroepen: We hebben geprobeerd een werkgroepen-structuur op te zetten die het 

bestuur ondersteunend zou bijstaan in de uitvoering. We wilden aandacht besteden aan:… 

een nieuwe visie, inzicht in data, ondersteuning bij Halo en Zuidvelde, financiën en inzet 

vrijwilligers. Er is in 2024 een goede start gemaakt die duidelijk nog beter vorm en inhoud 

moet krijgen. Dat wordt de agenda voor het nieuwe jaar. 

- ALV’s: Er zijn twee Algemene Ledenvergaderingen gehouden waar de voortgang met leden is 

besproken en besluiten zijn genomen over bestuursactiviteiten en bestuurswijzigingen. 

in de najaars ALV hebben we met de leden ook gebrainstormd over de toekomststrategie van 

ECN. In 2025 willen we als bestuur een aangepaste nieuwe koers aan de leden voorleggen. 

- Samenstelling:  Er zijn gesprekken gevoerd met kandidaten voor het voorzitterschap en op de 

ALV in april is Robert Bolt benoemd als voorzitter. Omdat Jeroen Niezen, later ook Martien 

Haasjes, ten slotte ook Susanne Ton,  afscheid namen of zouden nemen, is er behoeft aan 

extra bestuursleden. In de ondersteunende werkgroepen is goede inzet van leden bij Halo (in 

plaats van per 1 januari vertrekkend Klaas Dolsma), Financiën en Digitalisering tot stand 

gekomen. 

- Ledental:  Het ledental is redelijk stabiel, dus niet groeiend, tikte even de 285 aan, en staat 

nu, mede door dynamische contracten, weer rond de 250 leden. Dat kan beter. 


